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Lajosmizse Város Önkormányzata  Lajosmizse Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének    Képviselő-testületének 
Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága   Mezőgazdasági, Környezetvédelmi  
       és Városstratégiai Bizottsága  
Ikt. sz: LMKOH/728-29/2023. 

 
A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság és a Mezőgazdasági Környezetvédelmi és 
Városstratégiai Bizottság 2023. október 9-én (hétfőn) délután Lajosmizse 

Városháza Dísztermében megtartott együttes bizottsági ülésről 
 
 

A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság ülésén hozott határozatok száma és tárgya: 
 

Határozatképtelen, nem született határozat. 

 

A Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság ülésén hozott 
határozatok száma és tárgya: 

 

61/2023. (X. 09.) MKVB hat. Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-tes- 
tületének …./2023. (…) önkormányzati rendelete  
a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 
2/2014. (II. 28.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

 

62/2023. (X. 09.) MKVB hat. ERFO kérelme a bérleti díj elengedéséről 
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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság és a Mezőgazdasági Környezetvédelmi és 
Városstratégiai Bizottság 2023. október 09-én (hétfőn) délután 13.15 órakor Lajosmizse 
Városháza Dísztermében megtartott együttes bizottsági ülésről 
 
 
Jelen vannak:  
Pénzügyi Ellenőrző Bizottság tagjai: 
  Sebők Márta    bizottság elnöke 
  Belusz László                                bizottság tagja 
   
Péli Szilveszter, Cseh Katinka, Tóth-Orlov Bettina igazoltan vannak távol az ülésről. 
 
Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság  
tagjai: 
  Lukács Józsefné   bizottság elnöke 
  Bagó István    bizottság tagja 
  Sápi Tibor     bizottság tagja 

Borbély Ella     bizottság tagja  
 
Cseh Katinka  bizottság tagja igazoltan van távol az ülésről.  
 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: Basky András polgármester 
      dr. Balogh László jegyző 
      Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
      Óber Roland Műv. ház igazgató 
      Vörösné Gajdácsi Anita EGYSZI int.vez.h. 
       
       
Jegyzőkönyvvezető: Márton Györgyné 
 
Sebők Márta PEB elnök 
Tisztelettel köszöntöm a mai együttes bizottsági ülésünkön megjelenteket. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 főből 2 fővel van jelen, így 
határozatképtelen, a Mezőgazdasági Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság 5 
főből 3 fővel határozatképes. 
A meghívót mindenki megkapta, az abban foglalt napirendi pontok mindenki előtt 
ismertek. 
Kérdezem, hogy van-e valakinek módosításra, illetve kiegészítésre javaslata? 
Amennyiben nincs, s egyetértünk a meghívó szerinti napirendi pontok tárgyalásával, 
kérem, kézfelemeléssel jelezzük. 
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Megállapítom, hogy a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság 
4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi napirendi pontokat 
fogadta el: 
Naprendi pontok:       Előterjesztő: 
 
1./ Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testüle- Basky András 
     tének …./2023. (….) önkormányzati rendelete a hulla- polgármester 
     dékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 2/2014. (II. 28.) 
     önkormányzati rendelet módosításáról 
 
2./ ERFO kérelme a bérleti díj elengedéséről   Basky András 
          polgármester 
 
3./ Egyebek  
 
1./ Napirendi pont 
Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének      …./2023. (…) 
önkormányzati rendelete a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 2/2014. 
(II. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Sebők Márta PEB elnök 
A hulladékgazdálkodást átvette saját hatáskörbe június 1-vel a MOHU. A régi 
hulladékgazdálkodási törvény szerint az Önkormányzatnak térítési kötelezettsége van, 
ha kedvezményt biztosít a lakosság részére. A továbbiakban is ezt a kedvezményt adni 
kell és finanszírozni. 
dr. Balogh László jegyző 
A 70 éven felüliek kapnak kedvezményt. Azzal, hogy az állam átvette a feladatot, az 
itteni feladatok megszűntek. 70 éven felüliek támogatása és a közterületen elhagyott 
hulladék maradt feladatként. Van egy átmeneti helyzet, hogy az új szabályok és a régi 
szabályok szerint is működhet a rendszer. 
Sebők Márta PEB elnök 
Van-e valakinek hozzáfűzni valója a napirendhez. Nincs. 
Aki elfogadja Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 2/2014. (II. 28.) önkormányzati 
rendeletének módosítását, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság határozatképtelen, nem szavaz. 
Megállapítom, hogy a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 3 
igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt, az alábbi határozatot hozta: 
 
61/2023. (X. 09.) MKVB hat. 
Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-tes- 
tületének …./2023. (…) önkormányzati rendelete  
a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 2/2014.  
(II. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
   Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottsága 
   elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek Lajosmizse Város 
   Önkormányzata Képviselő-testületének a hulladékgazdálkodás- 
   ról szóló 2/2014. (II. 28.) önkormányzati rendeletének módosítá- 
   sát. 
   Határidő: 2023. október 12. 
   Felelős:     MKVB 
 
Sápi Tibor megjött 13.20 órakor, az MKVB a továbbiakban 4 fővel határozatképes. 
 
2./ Napirendi pont 
ERFO kérelme a bérleti díj elengedéséről 
Sebők Márta PEB elnök 
A Mathiász utcában a régi kisegítő épülete a szociális foglalkoztató. Azzal a kéréssel 
fordultak az Önkormányzathoz, hogy a bérleti díjat engedjük el a téli időszakban. Az 
idei évben elengedtünk egy havi bérleti díjat a magas rezsi költségre tekintettel. 
Belusz László PEB tag 
Hány főt foglalkoztatnak? 
Basky András polgármester 
50 főről volt szó, nincs információm arra vonatkozóan, hogy jelen pillanatban hány főt 
foglalkoztatnak. A testületi ülésig megpróbáljuk megszerezni ezt az adatot. A rezsi 
költségekre hivatkozva a téli időszakban nem is foglalkoztatnák ezeket az embereket, 
állásidőt fizetnek. 
Sebők Márta PEB elnök 
2022. évben 3100 főt foglalkoztattak. 4 milliárdos az állami támogatás. 
Basky András polgármester 
Fontos, hogy a megváltozott munkaképességű emberek valamilyen munkát tudjanak 
vállalni. Van egy szerződésünk, amiben azt vállalták, hogy fizetik a bérleti díjat 
inflációval növelten. Egy hónapi bérleti díj megfizetését elengedjük, de az, hogy 6 
hónapig nem fizetik, az nem lehet. 
Borbély Ella MKVB tag 
A testületi ülésig szerezzünk valami információt, hogy mit csinálnak ezek az emberek, 
s hogy lajosmizseiek, vagy hova valók. 
Basky András polgármester 
Őket is érinti az energia árak növekedése. 
Borbély Ella MKVB tag 
Nem tudnánk egy másik épületet felajánlati részükre, valami olcsóbb rezsi költségű 
helyiséget, és akkor nem kellene bezárni. 
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dr. Balogh László jegyző 
Én azt hallottam, hogy nem akarnak télen dolgozni, erre az épületre elég sokat költött 
az önkormányzat. Az épület átalakítás is elég magas költségű volt. 
Basky András polgármester 
Az előző évhez hasonlóan a 2024. január havi bérleti díjat engedjük el. 
Lukács Józsefné MKVB elnök 
Én is egyetértek az egy havi bérleti díj elengedésével. 
dr. Balogh László jegyző 
A 6 hónapot semmiképp sem lehetne elengedni, mert ezzel a bevétellel az önkormányzat 
számol. 
Sebők Márta PEB elnök 
Van-e még kérdés, észrevétel, hozzászólás ezzel kapcsolatban? Nincs. 
Aki elfogadja 2024. január hónapra az ERFO részére a bérleti díj elengedését, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze.  
A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság határozatképtelen, nem szavaz. 
Megállapítom, hogy a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 4 
igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 
62/2023. (X. 09.) MKVB hat. 
ERFO kérelme a bérleti díj elengedéséről 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
   Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottsá- 
   ga elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek 2024. január 
   hónapra az ERFO részére a bérleti díj elengedését. 
   Határidő: 2023. október 9.    
   Felelős:     MKVB 
 
3./ Napirendi pont 
Egyebek 
Sebők Márta PEB elnök 
Kérdezem, hogy van-e valakinek bejelentenivalója, hozzászólása? Nincs. 
Tekintettel arra, hogy napirendi pontjaink végéhez érkeztünk, megköszönöm a 
jelenlevők részvételét, a mai ülésünket ezennel berekesztem 13.35 órakor. 
  

K.mf. 
 
  Sebők Márta      Lukács Józsefné 
  PEB elnök      MKVB elnök 
 
  Belusz László     Borbély Ella 
  PEB tagja      MKVB tagja 
  jkv. aláírója      jkv. aláírója 
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